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Månedligt medlemsmøde i Cykeltutten
Dato: 5/6 Tid: 17.00

Medlemsmøde er den første onsdag i måneden fra 17-18. Her beslutter vi ting, orienterer 
hinanden og byder velkommen til nye. 

Referent: Zacharias 
Ordstyrer: Teresa

Tilstede: Erlend, Johan, Sif, Terese, Esben, Alexander, Zacharias, Tore, Poul, 
Røskva, Johannes, Niels

Dagsorden:

1. Evaluering af Rotteræs
2. Status Svendborg Cykeludlejning
3. Status El-klubben
4. Status Sysleklubben
5. Status Øråd. Hvordan går det med deltagelse i øråd og med deltagelse og 

kommunikation generelt?
6. Besøg af arbejdstilsynet
7. Svajerløb 2024 
8. Åbning af Hvidkilde cykelstien d. 7. juni, forslag om at tage Palæstina flag med på 

cyklerne
9. Mobilepay opsætning 
10.Status på container på bagarealet  
11.Er der nogen der har en smartphone i overskud til tuttens signal?
12.kort info om snakke-arbejdsdag søndag d.23 juni
13.Reparation af Øhave Kats elcykel i byttet for hendes pavillioner
14.??? Christiania el cykel  ???!
15.Afhentning af cykler 
16.Arbejdsprøvning 
17.Evt.

Referat:

1.     Evaluering af Rotteræs

◦ Det var et sjovt arrangement. Der var 1500 kr. i underskud. Der arrangeres et 
opfølgende møde, hvor dem der har været med i planlægningen.

2.     Status Svendborg Cykeludlejning

◦ Johan, Terese, Sebastian… passer udlejningen i år. Der begynder at være gang i 
butikken, og der arbejdes på at skabe nogle gode og hyggelige rammer. Der er købt et 
køleskab til udlejningen, som står på lageret. Der efterspørges vikarer til juli. Skriv til 
Teresa, hvis du har lyst til at være vikar. Opmærksomhed på at man ikke sender folk 
ned og åbner op for værkstedet, så ansvaret påhviler de ansatte. 

◦ Hvordan forholder man sig til kunder, uden for udlejningens åbningstid? 
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▪ Johannes og Johan laver en videoguide til hvordan man gør! 

3.     Status El-klubben

◦ Sikkerheden er opgraderet ved at batterier er lagt udenfor i stålskabet på bagarealet. 

4.     Status Sysleklubben

◦ Stadig 1. søndag i måneden. 

◦ Der anbefales at der laves skibsbriks i bænken til opbevaring af materialer til 
sysleklubben. Røskva og Johan tager ideen med videre. 

◦ Hvem har næste søndag? Teresa er ansvarlig og snakke med Johannes, som gerne vil 
lave linoleumstryk. 

◦ Cykeltutten donorer 500 kr. til trykværkstedet som tak for lån af trykværktøj. 

5. Status Øråd. Hvordan går det med deltagelse i øråd og med deltagelse og 
kommunikation generelt?

◦ Erlend fortæller om den igangværende proces om kommunens udviklingsplaner for 
Frederiksø, hvor lejerne er blevet inddraget. 

◦ Erlend efterspørger om der er andre som vil deltage i ø-rådsmøderne. 

▪ Johannes melder sig til at deltage i ørådsmøderne. Erlend og Johannes aftaler 
hvem der deltager. Zacharias er sekretær og sørger for at melde ud omkring 
hvornår møderne er og dagsorden. Det er vigtigt at der hele tiden er et overlap 
mellem personer, så vi sørger for at have styr på hvad der sker. 

◦ Johan fortæller om processen omkring de forskellige scenarier og processen og 
appellerer til at Cykeltutten deltager i den videre proces. 

6.     Besøg af arbejdstilsynet

◦ Arbejdstilsynet har været på uanmeldt behov og havde nogle spørgsmål til 
sammenhængen mellem cykeludlejningen og foreningen. 

◦ Der var ikke noget at bemærke i opfølgningen fra arbejdstilsynet, men arbejdstilsynet vil
gerne have et opfølgende møde, hvor der kan drøftes forbedringer til indretning af 
værkstedet. Tore, Erlend og Niels tager et opfølgende møde. Zacharias koordinere 
mødet. 

◦ Niels forklarede lidt omkring de juridiske forhold for foreninger og værkstedsdrift. 

7.     Svajerløb 2024 

◦ Første weekend i september – lørdag d. 7. september 2024. 

◦ Der opfordres til at snakken om planlægning fortsætter i en signalgruppe og der gives 
status på medlemsmøderne.  Byd ind hvis du har ideer og vil være med til at lave det. 
Kig forbi eller skriv til cykeltuttens email.

8.     Åbning af Hvidkilde cykelstien d. 7. juni, forslag om at tage Palæstina flag med på 
cyklerne

◦ Arrangementet starter kl. 13. Afgang fra Cykeltutten ca. kl. 12. 
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9.     Mobilepay opsætning 

◦ Zacharias sætter kategorier op, så der kan skabes overblik over hvad der betales til. 

◦ Vi snakker fremtidigt om hvordan vi undgår mobilepay afhængighed.

10.     Status på container på bagarealet  

◦ Første bevilling er kommet ind og der afventes svar på en øvrig bevilling. Hvis den går 
igennem, så er der mulighed for at sætte gang i byggetilladelse og køb af ny container 
til bagarealet. Det aftales nærmere omkring den konkrete indretning, når bevillingen er i
hus. 

11.     Er der nogen der har en smartphone i overskud til tuttens signal?

◦ Siff har en! 

12.     kort info om snakke-arbejdsdag søndag d.23 juni

◦ Nærmere information sendes ud! 

13.     Reparation af Øhave Kats elcykel i byttet for hendes pavillioner

◦ Zacharias snakker med Katrine omkring reparation af cyklen 

◦ Tore koordinere omkring pavilloner. 

14. ??? Christiania el cykel  ???!

◦ Zacharias fikser den med nye bremser og dæk

15. Afhentning af cykler 

◦ Den umiddelbare oplevelse er at der ikke helt er styr på det her for tiden.. Forslag om at
rykke det til mandag, og tænke det sammen med el-tutten. 

◦ Zacharias kontakter Erik og Torben om at holde et møde på onsdag om hvordan vi gør 
fremadrettet. 

16. Arbejdsprøvning 

◦ Tuu er i arbejdsprøvning i 4 timer om ugen. 

17. Evt

Tag med til Freilauf! https://dukop.dk/6324/


